
Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 16. september kl. 17.00 – kl. 19.00 i Bygningskulturens Hus i 
Borgergade. 

I mødet deltog: Jakob Lange, Annesofie Becker, Ida Præstegaard, Jane Havshøj og Lars Eskesen. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden – Godkendt uden ændringer 

2. Endelig godkendelse af referat af bestyrelsesseminar d. 20. august. Godkendt.  

 

3. Aktuelle sager: 

a. Rådhuspladsen. Jakob orienterede om indlæg i Berlingeren og indslag i TV2 Lorry. 

Mange reaktioner.  

b. Rahbeks Alle 15-17. Vi har sendt en ”protest” mod nedrivningen af de flotte 

sidebygninger og mod den øgede højde på nybyggeri  

 

4. Efterårets medlemsarrangementer : 

September: Arkæologisk byvandring  

Oktober: Besøg i den nye Vinbar på Enghavevej  med John Kørner bar 

November: Foredrag om Nordhavn ved Chefplanlægger Rita Justesen. 

December: Generalforsamling og diplomeringer 

Jakob og Ida færdiggør invitationen til medlemmerne så hurtigt som overhovedet muligt. Gerne 

inden ugens udgang.  

5. FHF’s foryngelse 

    

a. Orientering om møde med Fonden. 

b. Drøftelse af mulige konsulenter. Har I forslag? 

Forslag: 

 Implement Consulting/Stig Albertsen eller Pernille Koch Erichsen  

 Michael Knudsen. Bates 

 Red Associates  

 Mensch  

Arbejdsgruppen (Jakob, Annesofie og Bo) tager snarest kontakt til Fonden og drøfter det 

videre forløb med udvælgelse af konsulent. Bestyrelsen orienteres løbende. 

 

6.  Drøftelse af diplomeringer 2015 



a. Forslag (bilag 2 fra Annelise Ryberg med detaljer) 

Bruttoliste 

Der er i alt 17 forslag til diplomering. 5 er fra medlemmerne. Listen er fortrolig, så ingen 

foreslåede bliver skuffede.  

b. Det fortsatte arbejde. Besøgsrunde 

Besøgsrunde blev aftalt d. 20. oktober kl.. 15.00.  

Annesofie planlægger rute og sørger for eventuelle invitationer til fremvisning af emnerne 

Ida og Lars lægger bil til.  

 

7. Årsregnskab (bilag 3) 

Tilfredshed med det positive resultat.  

Udgiften til husleje og medlemskab af Bygningskultur Danmark blev drøftet. Er medlemskab en 

forudsætning for lokalet i Borgergade? Kan vi undvære ”kontoret” og alligevel beholde 

adressen/tilknytningen til Bygningskulturens Hus? Jakob undersøger. 

8. Ny web-mand.  

Jacob Bloch har som nyt medlem tilbudt at hjælpe med hjemmesiden. Har allerede lagt de første 

dokumenter på. Arbejder professionelt med hjemmesider. 

 Mulig kandidat til bestyrelsen!  

9. Eventuelt. Intet.  
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